
 

 

Treść zapytania radnego Wojciecha Zabłockiego  
w sprawie Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego Psychiatrycznego w Krychnowicach  
w Radomiu 
 

zwracam się z zapytaniem dotyczącym Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego Psychiatrycznego  
w Krychnowicach w Radomiu. W roku 2017 zapowiadał Pan remont zabytkowego domu 
pierwszego dyrektora tego szpitala -  tzw. budynku "Willa", który służyłby potrzebom pacjentów, 
pilnie potrzebującym dodatkowych pomieszczeń do odbywania terapii. Niestety  wbrew obietnicom 
sprzed czterech lat remont nie został jeszcze nawet rozpoczęty.  
Mając powyższe na uwadze, proszę o podanie informacji:  

- kiedy odbędzie się remont budynku? 

-  jaki jest jego zakres, harmonogram i szacowany koszt?  

- czy inwestycja posiada dokumentację projektową?  

- na jakim etapie są procedury administracyjne dotyczące remontu? (wnioskowane i uzyskane już 
pozwolenia, uzgodnienia, decyzje).     
 


